
 
 

POWER STATION 5-IN-1 Qi2 
PowerStation Qi2 五合⼀充電座使⽤說明書 
PowerStation Qi2 五合⼀充电座使⽤说明书 
 

 
Model No. / 型號 / 型号 : MEPSQ2 

PRODUCT DESCRIPTION 產品描述 产品描述 

Power Station 5 in 1 Qi2 is a space-saving charging stand for iPhone, Apple Watch, 
AirPods and USB-C devices. Enjoy the convenience of wireless charging where all 3 
devices can be charged at the same time. Built-in ambiance backlight with 3- 
intensity settings. It is a must-have accessory for Apple users! 

 
Power Station 5 in 1 Qi2是⼀款⽀持iPhone、Apple Watch、AirPods的無線充電⽀架，
底部USB-C更可為其他設備充電。隨放隨充，輕鬆享受無線充電所帶來的便利，⽀架情境
背燈設計，可充當⼩夜燈讓空間充滿氛圍，是蘋果⽤⼾必備的配件！ 

 
Power Station 5 in 1 Qi2是⼀款⽀持iPhone、Apple Watch、AirPods的⽆线充电⽀架，
底部USB-C更可为其他设备充电。随放随充，轻松享受⽆线充电所带来的便利，⽀架情境
背灯设计，可充当⼩夜灯让空间充满氛围，是苹果⽤户必备的配件！

  

 

 

 

 
Standby： 

Charging： 

Full Charge： 

 
通電： 

正常充電： 
充電完成： 

 
Green LED light 
Green LED light breathing light 
Green LED light 

 
Led（綠燈）常亮
Led（綠燈）呼吸
Led（綠燈）常亮 

 
通电： 

正常充电： 
充电完成： 

 
Led（绿灯）常亮
Led（绿灯）呼吸
Led（绿灯）常亮

 

PRODUCT SPECIFICATIONS 產品規格 产品规格 

Name : 
Input : 

Phone Output : 
Watch Output : 

Pad Output : 
Product Standard : 

Charging Distance : 
Connector : 
Frequency : 

 
產品名稱： 

輸入： 
⼿機輸出： 
⼿錶輸出： 

充電盤輸出： 
無線充電標準： 

充電距離：  
輸入接⼝：  
電壓頻率： 

产品名称： 
输入： 

⼿机输出：  
⼿表输出： 

充電盤输出： 
⽆线充电标准： 

充电距离：  
输入接⼝： 

                                      电压频率： 

Power Station 5 in 1 Qi2 
9V⎓ 3A/12V⎓3A/15V⎓3A/20V⎓3.25A 
5W/7.5W/10W/15W 
3W 
5W 
Match Qi 2 
≦6mm 
Type-C 
105-205KHz 

 
Power Station  Qi2 五合⼀充電座 
9V⎓3A/12V⎓3A/15V⎓3A/20V⎓3.25A 
5W/7.5W/10W/15W 
3W 
5W 
 符合Qi 2 
≦6mm 
Type-C 
105-205KHz 

Power Station Qi2 五合⼀充电座 
9V⎓3A/12V⎓3A/15V⎓3A/20V⎓3.25A 
5W/7.5W/10W/15W 
3W 
5W 
符合Qi 2 
≦6mm 
Type-C 
110-205KHz

 

 

 

 

  

 

 

SAFETY AND CERTIFICATION 安全與認證 安全与认证 
 

R3C932 
RoHS 

 
Confirms to UL STD

 
USER GUIDE 使用說明 使用说明 

① Please use a charger certified by PD, QC 2.0, QC 3.0. 
② Before plugging the charger into the socket, ensure that the charging cable is fully 

inserted into the charger. 
③ Do not use this product in high temperature or humid environments and keep it away 

from fire and water. 
④ When folding the Power Station 5 in 1 Qi2, do not place any metal objects on it 

(such as keys, coins, batteries, memory cards, cards with chips, or jewelry), as this 
may cause charging abnormalities or overheating, and can also damage the 
PowerStation 5 in 1 Qi2. 

⑤ Do not disassemble this product arbitrarily. 
⑥ When there is an abnormality, the charging stand will shut off automatically for 

protection. 
 

① 請使⽤已通過PD或QC2.0或QC 3.0認證的充電座。 
② 使⽤充電座前，請確認充電線已完全插入充電座，再將充電座插入插座。 
③ 請避免在⾼溫或潮濕環境下使⽤本產品，並遠離火源和⽔。 
④ 使⽤Power Station Qi2五合⼀充電座時，請勿在上⾯放置⾦屬異物（例如鑰匙、

硬幣 、電池、記憶卡、帶有晶片的卡片或⾸飾等），以免造成充電異常或發熱情
況; 也可能損壞Power Station Qi2五合⼀充電座。 

⑤ 請勿隨意拆卸本產品。 
⑥ 當出現異常時，指⽰燈會出現閃爍，或者⾃動關機保護。 

 

① 请使⽤已通过PD或QC 2.0或QC 3.0认证的充电座。 
② 使⽤充电座前，请确认充电线已完全插入充电座，再将充电座插入插座。 
③ 请避免在⾼温或潮湿环境下使⽤本产品，并远离火源和⽔。 
④ 使⽤Power Station Qi2五合⼀充电座时，请勿在上⾯放置⾦属异物（例如钥匙、

硬币 、电池、记忆卡、带有晶片的卡片或⾸饰等），以免造成充电异常或发热情
况; 也可能损坏Power Station Qi2五合⼀充电座。 

⑤ 请勿随意拆卸本产品。 
⑥ 当出现异常时，指⽰灯会出现闪烁，或者⾃动关机保护。 

GENERAL PRECAUTIONS 注意事項 注意事项 

① Please do not place any objects, such as coins, on top of the charger while charging. 
② Please charge with a wireless charging compatible phone case or remove the phone case while 

charging. 
③ A phone case that is more than 3 mm in thickness may affect charging efficiency. 
④ When using the Power Station 5 in 1 Qi2, please do not place too much weight over it or drop the 

device. 
⑤ Please do not attempt to repair the PowerStation 5 in 1 Qi2 wireless charger on your own by taking 

it apart. 
⑥ Please do not twist or squeeze the USB-C cable. 
⑦ If you need to change the USB cable, please make sure that the product meets the 

manufacturer's specifications. 
⑧ Please do not operate the charger when your hands are wet to prevent electric shocks or fire 

hazards. 
⑨ Please do not place the Power Station 5 in 1 Qi2 wireless charger in a humid area. 
⑩ A power supply unit is not included with this product, we recommend that you use a 55W power 

supply. 
⑪ Please be advised that the upgrade of the Apple iOS or WatchOS may potentially result in 

charging difficulties. 
 
① 充電時請勿將任何物體，例如硬幣，放置在充電座上。 
② 請使⽤兼容無線充電的⼿機殼或是取下⼿機殼進⾏⼿機充電。 
③ 厚度超過3mm的⼿機殼，可能會影響充電效率。 
④ 當使⽤Power Station Qi2五合⼀充電座時，請勿放置過多重量在其上。 
⑤ 當產品發⽣故障時，請勿嘗試⼿動拆解Power Station Qi2 五合⼀充電座。 
⑥ 請勿扭轉與擠壓充電線材。 
⑦ 若需要更換USB-C線材，請確認該產品符合製造商建議。 
⑧ 請勿以潮濕的雙⼿操作電源充電座，以免產⽣觸電或火災。 
⑨ 請勿將Power Station Qi2五合⼀放置於潮濕的環境下。 
⑩ 本產品不附贈電源供應座，我們建議您使⽤55W以上的電源供電。 
⑪ 如Apple iOS or WatchOS版本升級，可能會有無法充電之情形。 

① 充电时请勿将任何物体，例如硬币，放置在充电座。 
② 请使⽤兼容⽆线充电的⼿机壳或是取下⼿机壳进⾏⼿机充电。 
③ 厚度超过3mm的⼿机壳，可能会影响充电效率。 
④ 当使⽤Power Station Qi2五合⼀充电座时，请勿放置过多重量在其上。 
⑤ 当产品发⽣故障时，请勿尝试⼿动拆解Power Station Qi2五合⼀充电座。 
⑥ 请勿扭转与挤压充电线材。 
⑦ 若需要更换USB-C线材，请确认该产品符合制造商建议。 
⑧ 请勿以潮湿的双⼿操作电源充电座，以免产⽣触电或火灾。 
⑨ 请勿将Power Station Qi2五合⼀充电座放置于潮湿的环境下。 
⑩ 本产品不附赠电源供应座，我们建议您使⽤55W的电源供电。 
⑪ 如Apple iOS or WatchOS版本升级，可能会有⽆法充电之情形。 

 

NOTICE 警語 

取得審驗證明之低功率射頻器材，非經核准，公司、商號或使⽤者均不得擅⾃變更頻
率、加⼤功率或者變更原設計之特性與功能。低功率射頻器材之使⽤不得影響⾶航安
全及⼲擾合法通信;經發現有⼲擾現象時，應立即停⽌使⽤，並改善⾄無⼲擾時⽅得 
繼續使⽤。前述合法通信，指依電信管理法規定作業之無線電通信。低功率射頻器材
需忍受合法通信或⼯業、科學及醫療⽤電頗輻射性電機設備之⼲擾。 
 
Equipment name: Power Station 5 in 1 Qi2 
設備名稱：Power Station Qi2五合⼀充電座 

Type designation(Type) 型號（形式）: 
MEPSQ2 

 
 

Unit 
單元 

Restricted substances and its chemical symbols 
限制使⽤物質及其化學符號 

 
Lead(Pb) 

鉛 

 
Mercury(Hg) 

汞 

 
Cadmium(Cd) 

鎘 

Hexavalent 
chromium 

(Cr+6) 
六價鉻 

polybrominated 
biphenyls 

(PBB) 
多溴聯苯 

Polybrominated 
diphenyl ethers 

(PBDE) 
多溴⼆苯醚 

印刷電路板 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	

塑料外殼 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	

⾦屬⽀架 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	

Type-C 線材 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	

無線充電圈 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	

標籤 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	

電路板 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	

輸入端子 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	 ◯	

備考1： “超出0.1wt%“及"超出0.01wt%“係指限⽤物質之百分比含量超出百分比含量基準值。 
Note 1：”Exceeding 0.1 wt %” and “exceeding 0.01 wt %” indicate that the percentage content of the restricted 

substance exceeds the reference percentage value of presence condition. 
備考2 ：“◯”係指該項限⽤物質之百分比含量為超出百分比含量基準值。 

Note 2：“◯” indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage 
of reference value of presence. 

備考3 ："−"係指該項線⽤物質為排除項⽬。 
Note 3：The “−” indicates that the restricted substance corresponds to the exemption. 

 



FCC Warning 

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the 

following two conditions: 

(1)This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept 

any interference received, including interference that may cause undesired 

operation. 

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 

compliance could void the user's authority to operate the equipment. 

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class 

B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to 

provide reasonable protection against harmful interference in a residential 

installation. This equipment generates uses and can radiate radiofrequency energy 

and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful 

interference to radio communications. However, there is no guarantee that 

interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause 

harmful interference to radio or television reception, which can be determined by 

turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the 

interference by one or more of the following measures: 

-Reorient or relocate the receiving antenna. 

-Increase the separation between the equipment and receiver. 

-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the 

receiver is connected. 

-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 

The FCC certification of this device refers to RF exposure testing performed in typical 

operating conditions, where a person is no closer than 20 centimeters from the 

device surface at all times, except for non-repetitive patterns with transient time 

intervals in the order of a second. Only in the stated conditions, the device is shown 

to fully comply with the FCC RF Exposure requirements of KDB 447498. 

 
 


